
PROTOKÓŁ nr XXX/2014 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 10 czerwca 2014r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 11
00 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, jedna osoba nieobecna, lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich Radnych oraz pracowników urzędu gminy z Panią Wójt Stanisławą Kurowską.  

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

a) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

b) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

Gminy Osiek za lata 2012 – 2013. 

Projekt uchwały omówił inspektor Romuald Popławski. Zwrócił uwagę, iż program trzeba 

aktualizować co dwa lata. 

W imieniu połączonych Komisji, pani Teresa Eggert wniosła o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXX/182/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.3, Ad.4 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy Osiek w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla logopedy szkolnego oraz 

zmieniającej uchwałę Rady Gminy Osiek w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagoga szkolnego. 

Projekty uchwał zostały przedstawione przez panią Irenę Patan. 

W imieniu połączonych Komisji pani Teresa Eggert wniosła o przyjęcie projektów uchwał. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla logopedy szkolnego głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXX/183/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 



Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla pedagoga szkolnego głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXX/184/2014 w została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2014 rok. 

Pani Teresa Eggert powiedziała, że proponowane zmiany zostały szczegółowo omówione 

podczas spotkania połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXX/185/2014 w została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Gminy Osiek została szczegółowo omówiona podczas spotkania 

połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały        -  0 

- wstrzymało się od głosu                   -  0  

Uchwała nr XXX/186/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

działalności międzysesyjnej. 

 

Ad.8 Wolne wnioski 

- Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawę dofinansowania projektu „Gminny 

Piknik Ekologiczno – Edukacyjny Nad Jeziorem Kałębie w Osieku.” 

- Pan Andrzej Kłos zgłosił propozycję ustawienia tablicy edukacyjnej . 

Ad.9 Zakończenie obrad 

 


